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STYRELSEMöTE FRISKIS & SVETTIS 5 NOVEMBER 2OL8

Tid: 17.00

Plats: Huneskolans konferenssal

Närvarande: Folke, Eva-Lill, Marika, Therese, Annette, Maria del av mötet

§1 Mötet öppnas.

§2 Dagordningen enligt kallelsen fastställdes.

§3 Till justeringsman valdes Annette.

§ 4 Föregående protokoll godkändes.

§ 5 Kort rapport från deltagare
o Folke- lnformerade lite om hur andra föreningar hanterar medlemsavtalen som även omfattar GDPR.

o Therese-Redovisade antal deltagare på passen under hösten. Förslag på att vi till våren har rullande

schema på onsdagen.
e Maria- lnformerade om ekonomin i föreningen är god.

§ 5 Utstående punkter
. Rekrytering av nya ledare- Vi söker fortfarande ledare. Lina får fortsatt uppdrag att leta vidare.
o Rekrytering av kommunikatör - Det har inte kommit in någon intresseanmälan. Vi fortsätter att

annonsera om att vi söker en ersättare.
o Månadens motionär/ funktionär-Beslut togs att vi en gång i månaden lägger ut bild och en kortare

presentation av någon i föreningen. Detta med start W- 2019.

o Årsmöte-
Datum fastställs till den !O/2- 2019 kl 16:00 i Huneskolans konferenssal.

Deadline punkter:
lnformation om mötet- 2018 11 18

lnlämning av motioner- 2019 01 06

Kallelse - 2019 01 13

Årsmöteshandlingar- 2019 02 03

§ 7 Ny punkter
o 1O0-kronan - Beslut togs att de som är 19 år och yngre får träna terminen ut för medlemsavgiften.

o Budget -
Diskussion och genomgång gällande budgeten inför 2019. Maria presenterade ett förslag.

Beslut togs att vi säger upp lokalen på KCM. Daniel tar kontakt med kommunen.

Beslut togs att vi tar fram offert för nya liggunderlag till Hunehallen.

Beslut om den slutgiltliga budgeten för 2019 tas på nästa möte'
Jerry kontrollerar avtalet med Pastelldata och vad det innebär för kostnader för föreningen.
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Förslag.till ny rutin för betalning av medlems och terminsavgift. Diskussion av Folkes förslag till
betalningsunderlag. Jerry och Eva-Lill kontrollerar andra förslag på underlag, som presenteras på nästa

möte.
lnköp av ny platta - Awaktar med detta till nästa år.

lnspirationsdag för funktionärer- Vi kommer under våren att undersöka om det finns någon förening

som kommer att hålla en sådan dag.

§ 8 övriga frågor-
o Beslut togs att vi beställer nya medlemskort inför 2019. Dessa ska vara utan medlemsnummer

o Ju lavslutning -'Datu m sattes till den 2L/12. Marika bokar in en aktivitet för detta.

§ 9 Mötets avslutande
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NÄSTA STYRELSEMÖTE Månd ae3/L2 kl. 17.00 i Hunehallens konferensrum
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